
Protokół Nr 30/2018 

z posiedzenia Komisji Ochrony Zdrowia, Rodziny i Pomocy Społecznej 

które odbyło się w dniu 11 czerwca 2018 roku w SP ZZOZ Powiatowym Szpitalu 

Specjalistycznym w Stalowej Woli. Rozpoczęcie obrad o godz. 1530 zakończenie o godz. 1600 

 

W posiedzeniu Komisji Ochrony Zdrowia, Rodziny i Pomocy Społecznej wzięło udział 8 radnych. 

Nieobecni byli: Robert Fila, Wojciech Korkowski. Posiedzeniu przewodniczył Sebastian 

Nabrzeski Przewodniczący Komisji Ochrony Zdrowia, Rodziny i Pomocy Społecznej, zwanej 

dalej Komisją Ochrony Zdrowia. 

 

Proponowany porządek obrad: 

1. Rozpoczęcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Powiatowy Szpital Specjalistyczny – informacja o bieżącej działalności placówki. 

4. Zaopiniowanie wykonania budżetu Powiatu za rok 2017. 

5. Zaopiniowanie materiałów na Sesję Rady Powiatu. 

6. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej Komisji. 

7. Wolne wnioski. 

8. Zakończenie obrad. 

 

Przebieg posiedzenia: 

Ad. 1. Rozpoczęcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodniczący Komisji Ochrony Zdrowia Sebastian Nabrzeski rozpoczął posiedzenie. 

Następnie na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność obrad. Listę obecności 

dołączono do protokołu.  

 

Ad. 2. Przyjęcie porządku obrad. 

Przewodniczący Komisji Ochrony Zdrowia Sebastian Nabrzeski zapytał, czy radni mają uwagi 

proponowanego porządku obrad? Uwag nie zgłoszono. Przewodniczący zarządził głosowanie.  

Głosy: za -8, wstrzymujące – 0, przeciw – 0; 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.  

 

Ad. 3. Powiatowy Szpital Specjalistyczny – informacja o bieżącej działalności placówki. 

Przewodniczący Komisji Ochrony Zdrowia Sebastian Nabrzeski zapytał, czy radni zgłaszają 

pytania lub uwagi do przedstawionej informacji? Uwag i pytań nie zgłoszono.  

Komisja zapoznała się z bieżącą działalnością Powiatowego Szpitala Specjalistycznego.  



 

Ad. 4. Zaopiniowanie wykonania budżetu Powiatu Stalowowolskiego za rok 2017. 

Przewodniczący Komisji Ochrony Zdrowia Sebastian Nabrzeski zapytał, czy członkowie komisji 

zgłaszają pytania lub uwagi do przedstawionego punktu? Uwag i pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący Komisji zaproponował, aby pozytywnie zaopiniować wykonanie budżetu 

za 2017 rok. Przewodniczący zarządził głosowanie. 

Głosy: 8 – za, 0- przeciw, 0- wstrzymujące. 

Komisja pozytywnie zaopiniowała wykonanie budżetu Powiatu Stalowowolskiego za rok 2017.  

 

Ad. 5. Opiniowanie materiałów na Sesję Rady Powiatu. 

 Ocena stanu dróg na terenie powiatu stalowowolskiego. 

Przewodniczący Komisji Sebastian Nabrzeski, zapytał, czy członkowie Komisji mają pytania 

do przedstawionego punktu? Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Marek Ujda zwrócił się 

z pytaniem do Dyrektora ZDP Piotra Śliwińskiego czy istnieje techniczna możliwość zrobienia 

prawoskrętu od ul. Żwirki i Wigury w kierunku Pysznicy? Dyrektor ZDP Piotr Śliwiński 

odpowiedział, że istnieje taka możliwość i jest przygotowany wstępny projekt takiego 

rozwiązania, jednak z jego realizacją należy poczekać do momentu zakończenia prac 

nad obwodnicą i wówczas będzie można stwierdzić czy dalej zasadne jest tworzenie tego 

prawoskrętu. Przewodniczący Komisji Ochrony Zdrowia Sebastian Nabrzeski zapytał, 

czy członkowie komisji zgłaszają pytania lub uwagi do przedstawionego punktu? Uwag i pytań 

nie zgłoszono.  

Komisja zapoznała się z oceną stanu dróg na terenie powiatu stalowowolskiego.  

 

 Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie 

przyznawania stypendiów dla uczniów szkół prowadzonych przez Powiat 

Stalowowolski i studentów za znaczące osiągnięcia.  

Przewodniczący Komisji Ochrony Zdrowia Sebastian Nabrzeski zapytał, czy członkowie 

komisji zgłaszają pytania lub uwagi do przedstawionego projektu uchwały? Uwag i pytań nie 

zgłoszono. Przewodniczący zarządził głosowanie za pozytywnym zaopiniowaniem projektu 

uchwały. 

Głosy: 8 – za, 0- przeciw, 0- wstrzymujące. 

Projekt uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie przyznawania stypendiów dla 

uczniów szkół prowadzonych przez Powiat Stalowowolski i studentów za znaczące osiągnięcia 

został pozytywnie zaopiniowany. 

 

 

http://bip.stalowowolski.pl/public_html/BIP/images/zalaczniki/ZDP_Sesja.pdf
http://bip.stalowowolski.pl/public_html/BIP/images/zalaczniki/E-Uch_.pdf
http://bip.stalowowolski.pl/public_html/BIP/images/zalaczniki/E-Uch_.pdf
http://bip.stalowowolski.pl/public_html/BIP/images/zalaczniki/E-Uch_.pdf
http://bip.stalowowolski.pl/public_html/BIP/images/zalaczniki/E-Uch_.pdf
http://bip.stalowowolski.pl/public_html/BIP/images/zalaczniki/E-Uch_.pdf


 Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego zmieniającej Uchwałę 

XXIX/202/2017 Rady Powiatu Stalowowolskiego z dnia 12 czerwca 2017 r. w sprawie 

ustalenia kryteriów i trybu przyznawania nagród dla nauczycieli szkół i placówek 

prowadzonych przez Powiat Stalowowolski ze specjalnego funduszu nagród za ich 

osiągnięcia dydaktyczne, wychowawcze i opiekuńcze.  

Przewodniczący Komisji Ochrony Zdrowia Sebastian Nabrzeski zapytał, czy członkowie 

komisji zgłaszają pytania lub uwagi do przedstawionego projektu uchwały? Uwag i pytań nie 

zgłoszono. Przewodniczący zarządził głosowanie za pozytywnym zaopiniowaniem projektu 

uchwały. 

Głosy: za-8, przeciw-0, wstrzymujące-0.  

Projekt uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego zmieniającej Uchwałę XXIX/202/2017 Rady 

Powiatu Stalowowolskiego z dnia 12 czerwca 2017 r. w sprawie ustalenia kryteriów i trybu 

przyznawania nagród dla nauczycieli szkół i placówek prowadzonych przez Powiat 

Stalowowolski ze specjalnego funduszu nagród za ich osiągnięcia dydaktyczne, wychowawcze 

i opiekuńcze został pozytywnie zaopiniowany. 

 

 Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego zmieniającej uchwałę 

w sprawie podziału Powiatu Stalowowolskiego na okręgi wyborcze oraz ustalenia ich 

granic i numerów oraz liczby radnych wybieranych w każdym okręgu wyborczym.  

Przewodniczący Komisji Ochrony Zdrowia Sebastian Nabrzeski zapytał, czy członkowie 

komisji zgłaszają pytania lub uwagi do przedstawionego projektu uchwały? Uwag i pytań nie 

zgłoszono. Przewodniczący zarządził głosowanie za pozytywnym zaopiniowaniem projektu 

uchwały. 

Głosy: za-8, przeciw-0, wstrzymujące-0.  

Projekt uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego zmieniającej uchwałę w sprawie podziału 

Powiatu Stalowowolskiego na okręgi wyborcze oraz ustalenia ich granic i numerów oraz liczby 

radnych wybieranych w każdym okręgu wyborczym został pozytywnie zaopiniowany. 

 

 Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie 

rozpatrzenia petycji mieszkańca Stalowej Woli. 

Przewodniczący Komisji Ochrony Zdrowia Sebastian Nabrzeski zapytał, czy członkowie 

komisji zgłaszają pytania lub uwagi do przedstawionego projektu uchwały? Uwag i pytań nie 

zgłoszono. Przewodniczący zarządził głosowanie za pozytywnym zaopiniowaniem projektu 

uchwały. 

Głosy: za-8, przeciw-0, wstrzymujące-0.  

http://bip.stalowowolski.pl/public_html/BIP/images/zalaczniki/URP_i_UZP_zminiajaca_-_Nagroda_Starosty.pdf
http://bip.stalowowolski.pl/public_html/BIP/images/zalaczniki/URP_i_UZP_zminiajaca_-_Nagroda_Starosty.pdf
http://bip.stalowowolski.pl/public_html/BIP/images/zalaczniki/URP_i_UZP_zminiajaca_-_Nagroda_Starosty.pdf
http://bip.stalowowolski.pl/public_html/BIP/images/zalaczniki/URP_i_UZP_zminiajaca_-_Nagroda_Starosty.pdf
http://bip.stalowowolski.pl/public_html/BIP/images/zalaczniki/URP_i_UZP_zminiajaca_-_Nagroda_Starosty.pdf


Projekt uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie rozpatrzenia petycji mieszkańca 

Stalowej Woli został pozytywnie zaopiniowany. 

 

 Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej dla innych jednostek samorządu terytorialnego w 2018 roku.  

Przewodniczący Komisji Ochrony Zdrowia Sebastian Nabrzeski zapytał, czy członkowie 

komisji zgłaszają pytania lub uwagi do przedstawionego projektu uchwały? Uwag i pytań nie 

zgłoszono. Przewodniczący zarządził głosowanie za pozytywnym zaopiniowaniem projektu 

uchwały. 

Głosy: za-8, przeciw-0, wstrzymujące-0.  

Projekt uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla 

innych jednostek samorządu terytorialnego w 2018 roku został pozytywnie zaopiniowany. 

 

 Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie 

przystąpienia Powiatu Stalowowolskiego do realizacji projektu pn. „Zaplanuj swoją 

przyszłość – postaw na zawód” w ramach Programu Erasmus+. 

Przewodniczący Komisji Ochrony Zdrowia Sebastian Nabrzeski zapytał, czy członkowie 

komisji zgłaszają pytania lub uwagi do przedstawionego projektu uchwały? Uwag i pytań nie 

zgłoszono. Przewodniczący zarządził głosowanie za pozytywnym zaopiniowaniem projektu 

uchwały. 

Głosy: za-8, przeciw-0, wstrzymujące-0.  

Projekt uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie przystąpienia Powiatu 

Stalowowolskiego do realizacji projektu pn. „Zaplanuj swoją przyszłość – postaw na zawód” 

w ramach Programu Erasmus+ został pozytywnie zaopiniowany. 

 

 Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zlecenia 

Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Stalowowolskiego doraźnej kontroli. 

Przewodniczący Komisji Ochrony Zdrowia Sebastian Nabrzeski zapytał, czy członkowie 

komisji zgłaszają pytania lub uwagi do przedstawionego projektu uchwały? Uwag i pytań nie 

zgłoszono. Przewodniczący zarządził głosowanie za pozytywnym zaopiniowaniem projektu 

uchwały. 

Głosy: za-5, przeciw-0, wstrzymujące-3. 

Projekt uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zlecenia Komisji Rewizyjnej Rady 

Powiatu Stalowowolskiego doraźnej kontroli został pozytywnie zaopiniowany. 

 



 Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zmian 

w budżecie Powiatu Stalowowolskiego na 2018 rok. 

Przewodniczący Komisji Ochrony Zdrowia Sebastian Nabrzeski zapytał, czy członkowie 

komisji zgłaszają pytania lub uwagi do przedstawionego projektu uchwały? Uwag i pytań nie 

zgłoszono. Przewodniczący zarządził głosowanie za pozytywnym zaopiniowaniem projektu 

uchwały. 

Głosy: za-8, przeciw-0, wstrzymujące-0.  

Projekt uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zmian w budżecie Powiatu 

Stalowowolskiego na 2018 rok został pozytywnie zaopiniowany. 

 

 Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zmian 

w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu Stalowowolskiego na lata 2018-2033. 

Przewodniczący Komisji Ochrony Zdrowia Sebastian Nabrzeski zapytał, czy członkowie 

komisji zgłaszają pytania lub uwagi do przedstawionego projektu uchwały? Uwag i pytań nie 

zgłoszono. Przewodniczący zarządził głosowanie za pozytywnym zaopiniowaniem projektu 

uchwały. 

Głosy: za-8, przeciw-0, wstrzymujące-0.  

Projekt uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej Powiatu Stalowowolskiego na lata 2018-2033 został pozytywnie zaopiniowany. 

 

 

 Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie przyjęcia 

Strategii Rozwoju Powiatu Stalowowolskiego na lata 2017-2023. 

Przewodniczący Komisji Ochrony Zdrowia Sebastian Nabrzeski zapytał, czy członkowie 

komisji zgłaszają pytania lub uwagi do przedstawionego projektu uchwały? Wicestarosta 

Mariusz Sołtys złożył wniosek o wykreślenie punktu z porządku obrad. Przewodniczący 

Komisji poddał wniosek pod głosowanie. 

Za wykreśleniem punktu z porządku obrad głosowało 6 radnych, 2 wstrzymało się od głosu.  

Wniosek odnośnie wykreślenia projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie 

przyjęcia Strategii Rozwoju Powiatu Stalowowolskiego na lata 2017-2023 został rozpatrzony 

pozytywnie.  

 

Ad. 5. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej Komisji. 

Przewodniczący Komisji Zdrowia Sebastian Nabrzeski zapytał, czy członkowie Komisji mają 

pytania lub uwagi do protokołu nr 29/2018 z poprzedniego posiedzenia Komisji? Uwag i pytań 

nie zgłoszono. Przewodniczący zarządził głosowanie. 



Głosy: za -6, wstrzymujące – 0, przeciw – 0; 

Komisja przyjęła protokół jednogłośnie. 

 

Ad. 6. Wolne wnioski. 

Dyrektor ZPO Małgorzata Stańczak poinformowała członków komisji o przecenie usług 

świadczonych przez ZPO oraz zmianie sposobu ich rozliczania. Zgodnie z nowymi wskaźnikami 

stawka za pobyt pacjenta „podstawowego” będzie tańsza o 5,52 zł. Dyrektor powiedziała, że jeżeli 

w skali roku zostanie to utrzymane to strata przy utrzymaniu stanu 47 łóżek wyniesie ok. 94 tys. 

zł. Innych wniosków nie zgłoszono.  

 

Ad. 7. Zakończenie obrad. 

Przewodniczący Komisji Sebastian Nabrzeski zamknął obrady Komisji Ochrony Zdrowia, 

Rodziny i Pomocy Społecznej. 

 

Protokołowała: 

Katarzyna Safin 

  

 

 

 

 

 

Przewodniczący Komisji 

Ochrony Zdrowia, Rodziny i Pomocy Społecznej 

Sebastian Nabrzeski 

 


